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ZÁPIS 

 

z 15. zasedání Zastupitelstva MO Plzeň 1 konaného dne 25. 6. 2025 

 

Přítomno:  23 členů ZMO Plzeň 1  

 z toho on-line: Mgr. Yvonne Mašková 

 

Omluveni:  Jakub Zieba, Ing. Jiří Šrámek, Václav Černý, Pavel Trampota 
 

Začátek jednání:  15:30 hodin. 

Místo jednání:   Mezigenerační a dobrovolnické centrum Totem, z.s.,              

Kaznějovská 51, Plzeň 

 

1.  ST1/1  -  Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu, volba návrhové komise 

15. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Plzeň 1 zahájila starostka MO Plzeň 1, Ing. Ivana 

Bubeníčková. Přivítala členy Zastupitelstva MO Plzeň 1, pracovníky ÚMO 

Plzeň 1 a Správy informačních technologií města Plzně a samozřejmě vážené spoluobčany. 

Dále uvítala pana Petra Landsmana, velitele OS Lochotín Městské policie Plzeň a Mgr. Bc. 

Vladimíra Nového, advokáta z AK Görges & Partners.  

 

 Ing. Bubeníčková konstatovala, že průběh jednání a jeho obsah vyplývá ze zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích. 

 

 Paní starostka uvedla, že zasedání Zastupitelstva městského obvodu Plzeň 1 bylo 

svoláno na základě rozhodnutí Rady městského obvodu Plzeň 1 a podle zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích. Všichni členové zastupitelstva byli na toto zasedání řádně pozváni a oznámení o 

jeho konání bylo zveřejněno na úřední desce, webu a facebookových stránkách obvodu.  

 

Starostka konstatovala, že na zasedání je přítomno 23 členů Zastupitelstva městského obvodu 

Plzeň 1. Omluveni jsou Jakub Zieba, Ing. Jiří Šrámek, Pavel Trampota a Václav Černý. 

 

Starostka informovala, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam a členové 

Zastupitelstva MO Plzeň 1 budou hlasovat elektronicky, v případě vyšší moci aklamací. 

 

Ing. Bubeníčková sdělila, že zápis ze 14. zasedání Zastupitelstva MO Plzeň 1, které se konalo 

dne 23. 4. 2025, je uložen k nahlédnutí v Organizačním odboru ÚMO Plzeň 1 a nebyly proti 

němu vzneseny žádné námitky. 
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Starostka jmenovala ověřovatele zápisu, a to: 

 

Mgr. Ilonu Jehličkovou, 

Mgr. Ilonu Skálovou. 

 

Obě jmenované souhlasily. 

 

Do návrhové komise byli jmenováni členové Zastupitelstva MO Plzeň 1, a to: 

 

Ing. Helena Řežábová, 

Jiří Novák, 

Lucie Pernglau. 

 

Ing. Bubeníčková požádala o hlasování:  

 

Hlasování:   Pro:   23  

   Proti:    - 

   Zdržel se:     - 

   Nehlasoval:    -  

 

Tímto byla zvolena návrhová komise. 

 

Ing. Bubeníčková sdělila, že než přistoupí k programu jednání, na stolech mají zastupitelé 

formulář na dotazy; nebude-li jejich dotaz zodpovězen přímo na jednání, zpracují jej na tento 

formulář a na jejich dotaz bude odpověď zaslána písemně. Dodala, že formou na stůl je 

předložen zápis z Finančního výboru ZMO Plzeň 1 ze dne 23. 6. 2025. 

 

2.  ST1/2  -  Schválení programu jednání 

Ing. Bubeníčková  - Vážení přítomní, nyní je na řadě schválení programu jednání. Jelikož se 

do diskuze nikdo nehlásí, prosím o tabulku na hlasování. 

 

 

Hlasování o programu:  Pro:          23 

   Proti:          -  

           Zdržel se:     - 

    Nehlasoval:  -  

 

 

Program byl schválen. 
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3.  KV1/1 – Kontrola plnění usnesení ze 14. zasedání Zastupitelstva MO Plzeň 1 

Ing. Bubeníčková - Otevírám diskuzi k tomuto bodu. Jelikož se do diskuse nikdo nehlásí, 

poprosím o hlasování. 

 

 

Hlasování:   Pro:   22 

   Proti:    - 

   Zdržel se:    1 

   Nehlasoval:   - 

 

 

Usnesení č. 210 bylo schváleno. 

 

 

4.  RMO1/1 – Zpráva o činnosti Rady MO Plzeň 1 

Ing. Bubeníčková - Nyní je na programu zpráva o činnosti Rady MO Plzeň 1. Předávám 

slovo Bc. Leškovi.  

Bc. Leška - Hezké letní odpoledne, děkuji za slovo. Měl bych dotaz ke dvěma 

usnesením. První se týká usnesení č. 81 – souhlas s návrhem, nařízení, 

kterým se stanoví zákaz šíření reklamy na veřejně přístupných místech 

mimo provozovnu. Není tam k tomu žádná další podrobnost. Chci se 

zeptat, o co přesně jde, protože jsme zaznamenali nějaké úvahy 

o minimalizaci šíření vizuálního smogu ve městě. Jestli to souvisí 

s naším obvodem. A možná s tím souvisí i následující usnesení č. 82, 

kde je stručně uvedeno, že RMO Plzeň 1 schválila rámcovou smlouvu 

o reklamě a její plnění při akcích ÚMO Plzeň 1 v průběhu letošního 

roku a není tam uvedeno nic dalšího. O jakou reklamu jde, co chceme 

prezentovat, jaký je rozsah, kdo nám tímto způsobem bude reklamu 

dodávat. Zkrátka, není tam vůbec nic dalšího. Poprosil bych k těmto 

dvěma bodům nějaké podrobnější odpovědi.  

Ing. Bubeníčková - Usnesení č. 81 – tam je cílem nařízení omezit vizuální smog 

v městském prostředí a regulace venkovní reklamy na vybraném území. 

Opatření se konkrétně týká městské památkové rezervace a 

navazujících významných veřejných prostranství, jako jsou tady sady 

Pětatřicátníků, část Klatovské třídy a Americká. Tyto lokality jsou 

dlouhodobě zatíženy nadměrným množstvím reklamních prvků s tím, 

že našeho obvodu se to netýká, jelikož se mluví o širším centru, jak 

jsem uvedla. To znamená náměstí a jednotlivé zóny, které jsem se 

pokusila částečně vysvětlit. Ohledně usnesení č. 82, tam je rámcová 

smlouva o reklamě s Plzeňskou teplárenskou, která dlouhodobě 

podporuje nejenom náš obvod. Předmětem je provádění reklamy pro 
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Plzeňskou teplárenskou, tzn. že v praxi to vypadá tak, že Plzeňská 

teplárenská přispěje na akce, které se konají na našem obvodu. Letos to 

jsou dvě akce – Fit s Jedničkou (květen) a Hurá do školy, aneb děti 

hýbejte se (srpen). Spolupráce probíhá tak, že my uvedeme logo 

Plzeňské teplárenské v místě konání akce na plakátu a na webových 

stránkách. Pro letošní rok přispěla Plzeňská teplárenská na dvě akce. 

Mgr. Jehličková - Dobré odpoledne, dámy a pánové, vážená paní starostko, děkuji za 

slovo. Já se chci zeptat na dvě usnesení. První usnesení je číslo 109 

a to druhé je usnesení číslo 111. Usnesení číslo 109 se týká nájmu 

nebytových prostor. Tady uzavřela rada obvodu domluvu se společností 

Helpstep, která provozuje dětskou skupinu za účelem rozšíření prostor 

pro Helpstep. Ono se to vlastně týká 91. mateřské školky, která tady 

byla zmiňována na podzim, kdy se rušilo odloučené pracoviště 7. 

mateřské školky ve Žlutické. Ze čtyř tříd se měly udělat tři třídy v 91. 

mateřské škole. Chci se zeptat, jestli všechny děti z odloučeného 

pracoviště se dostaly do kmenové mateřské školky nebo do 91. 

mateřské školky. V prostorách po bývalé Elementárii máme místo na 

rozšíření dětské skupiny, což já kvituji s povděkem, protože dětských 

skupin je stálo málo a jsou potřeba. Ale jestli jsou všechny děti 

z obvodu umístěné. Většinou jsme dostávali po zápisech takovou 

svodku toho, jestli jsou všechny děti z obvodu umístěné, ať už plně 

tříleté nebo neplně tříleté. Teď to nemám z čeho vyčíst. Usnesení číslo 

111 se týká smlouvy o spolupráci za účelem zajištění kulturní akce 

Ravenfest, což je desetileté výročí konání této akce. Obvod se zavázal, 

resp. RMO Plzeň 1 se zavázala s finančním plněním pomoci této 

kulturní akci. Ptám se, zda-li vyjma finančního plnění ve výši asi 88 000 

Kč, zda jsme akci podpořili také z dotačního titulu na podporu 

kulturních záležitostí a činností. Děkuji. 

Ing. Bubeníčková - K usnesení číslo 109, tam mohu říci, že jsem ráda za to, že máme 

umístěné všechny děti, které skončily na odloučeném pracovišti. 

Dokonce jsem nyní řešila s dámami, které byly jako učitelky na 

odloučeném pracovišti v 7. MŠ, záležitost přechodu k paní ředitelce 

Burešové nebo do jiných školek, kde jsem se domluvila například na 

90. mateřské školce, že paní učitelka, která přechází ze 7. MŠ, tak 

dostane standardně smlouvu na dobu neurčitou, tak, jak měla 

v původních podmínkách a paní ředitelka s tím nemá problém. Ostatní 

paní učitelky jsou umístěné v 91. MŠ, kde otevíráme tři nové třídy. 

Tyhle tři nové třídy budou otevřeny postupně, protože v současné době 

není kapacita, resp. jsou naplněné dvě třídy. Od 1.9. bychom rádi 

otevřeli pro děti, které budou tříleté od ledna na rok 2026. I pro ty 

budeme mít místo v té třetí třídě, která bude pravděpodobně otevřená 

od ledna. Uvidíme, jaký bude zájem o umístění dětí, které jsou netříleté 
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v září. V případě, že by byl nějaký velký zájem, otevřeme třetí třídu už 

v září s tím, že náš obvod by přispěl na úhradu mzdy pro chůvu, která 

je nutná pro tyto netříleté děti. Rodiče všech dětí, které byly na 7. MŠ, 

mají děti umístěné a myslím si, že ještě budou zbývat kapacity tak, 

abychom mohli uspokojit děti, které tříleté k 1.9. nebudou. Když to 

shrnu, tak děti jsou umístěné, paní učitelky ze zrušeného odloučeného 

pracoviště mají zajištěnou práci tak, jak si představovaly. Bylo u mě 

šest dam, kterých se to týkalo a došly jsme k nějakému výsledku, kdy 

jsou ony spokojené. To znamená, že jsme mohli Helpstepu dát 

k dispozici prostory tak, aby tam měli kancelář a nějaké další zázemí. 

Sešlo se to hezky, že máme školku, kde jsou děti, máme eventuálně i 

další místa a ta dětská skupina také bude mít splněné požadavky, které 

v žádosti měla. K usnesení č. 111, tak nežádali v dotačním programu, 

jedná se o smlouvu o spolupráci.  

Bc. Leška - Ještě se částečně vrátím k mým dotazům. Číslo 111, které chápu, že to 

se obvodu netýká, ale z té definice významných veřejných prostor mi 

to přijde trochu škoda, že se to netýká Jedničky. Takže se chci ještě 

doptat, jestli do budoucna bude obvod usilovat o to, aby případně 

takové nařízení se rozšířilo i na některé významné lokality na našem 

obvodě, protože si myslím, že si to tady na severu zasloužíme, aby 

významná prostranství byla také prosta vizuálního smogu a je tedy 

škoda, že se na nás v tomto směru ze strany města zapomnělo. 

K usnesení č. 82 mám dotaz, proč to takto nebylo uvedeno v materiálu, 

že se jedná o smlouvu s Plzeňskou teplárenskou a nějakým způsobem 

to bylo popsáno, jestli je to tedy chyba, že to tam není, nebo zda to byla 

snaha něco utajit. Tím nechci přivolávat žádný zlý záměr. Zajímalo by 

mě, proč jsme se to tady nedozvěděli rovnou. Nerozumím tomu 

principu spolupráce. Jde tedy o prodej reklamního prostoru Plzeňské 

teplárenské, že nám přispěje na akce a my tam ukážeme jejich logo nebo 

v rámci nějaké řeči zastupitele pochválíme, že nám hezky dodávají 

teplo nebo jakým způsobem je to pojato. Předpokládá se tedy, že i další 

městské firmy, vodárna, dopravní podniky budou tímto způsobem 

oslovovány za účelem spolupráce nebo je to čistě záležitost Plzeňské 

teplárenské? Nyní zaznělo, že Raven má také smlouvu o spolupráci a je 

to tedy smlouva jiného typu nebo v čem je ta spolupráce pojata jinak? 

Přijde mi, že se tedy trochu ztrácíme v různých způsobech, jak někoho 

podpořit, jak naopak od někoho podporu získat. Možná by stálo za to 

se v tom nějak lépe zorientovat. Děkuji.  

Ing. Bubeníčková - Co se týká Plzeňské teplárenské, tam je to zatím jedna z významných 

plzeňských firem na energie nebo na vodu. To znamená, že Plzeňská 

teplárenská nás oslovila s tím, jestli bychom měli zájem o takovouto 

spolupráci. Přijetí peněz na takovouto akci a vůči plnění nějaké reklamy 
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v tom rozsahu, který jsme si domluvili, je pro obvod výhodné, protože 

akcí máme spoustu a to, že dáme na dětský den nebo na FIT s Jedničkou 

logo Plzeňské teplárenské, to je pro nás maličkost. Částka, kterou nám 

Plzeňská teplárenská dá na tyto akce, nám významně pomůže a přispěje 

pro to, aby akce proběhly v pohodě. Naproti tomu ta smlouva o 

spolupráci, tam je to tak, jak říkáte. To znamená, že tam bude někde 

naše logo, kde budeme prezentovat náš obvod a jsme rádi, že tu 

spolupráci jsme domluvili a toto poměrně významné desáté výročí 

podpoříme.  

Mgr. Jehličková - Děkuji za slovo, vrátím se k usnesení č. 109. Chtěla bych na dalším 

jednání zastupitelstva, abychom měli připravenou tabulku o počtu 

přijatých dětí v jednotlivých mateřských školách, abychom měli 

přehled. A nyní nevím, na koho se obrátit, když se změnilo složení Rady 

MO Plzeň 1, neznám přesně kompetenční usnesení, kdo má na starosti 

bezpečnost. Měl to J. Winkelhöfer a teď nevím, jestli se mám obrátit na 

Mgr. Skálovou nebo na koho?  

Ing. Bubeníčková  - Je to záležitost J. Uhlíka, MBA, který se na jednání za chvíli vrátí. Tak 

zatím Bc. Leška. 

Bc. Leška - Chtěl bych se připomenout s tou odpovědí na otázku ohledně rozšíření 

restrikce vizuálního smogu na Jedničce. A ještě mám další dotaz 

k usnesení č. 107 – to je parkoviště v Kralovické ulici, kde se 

prodlužuje nájemné a možnost bezúplatného převodu zpět na město na 

7 roků z důvodu, že se údajně uvažuje o nějaké rekonstrukci. Tak se 

chci zeptat, jestli přímo provedení rekonstrukce, modernizace 

parkoviště, je tedy v tuto chvíli nějak zasmluvněno s provozovatelm, že 

tedy dostal 7 let na to, aby to uvedl do nějakého lepšího stavu, nebo je 

to čistě jenom zatím jeho úvaha a došlo pouze k prodloužení nájmu a 

zda máme jako obvod už nějakou informaci. Případně o charakteru té 

úpravy, jestli třeba dojde k nějaké změně kapacity a podobně. Druhý 

dotaz se týká usnesení č. 110. A to je opět nájemní smlouva se 

společností VNP Euronova ohledně city lightů. My jsme tu minule nebo 

předminule probírali, že snad vzniká nějaká celoměstská koncepce city 

lightů, a byla informace, že teprve vzniká, ještě ji nemáme a teď už na 

to máme nájemní smlouvu na jejich umístění. Jestli by bylo možné 

popsat nějak podrobněji, jak to vzniklo, jestli a jak budou umístěny, to 

ladí se záměrem nějakým způsobem tato reklamní zařízení 

modernizovat. A vychází lokality z nějaké konzultace s ÚKRmP? 

Děkuji.  

Ing. Bubeníčková - Co se týká nových vitrín, tak ty původní už byly odžité. Je to koncepce 

napříč celým městem, to znamená, že všechny obvody budou mít 

vitríny stejné a je to za souhlasného stanoviska ÚKRmP 
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a technických úřadů. Tam to vychází z celoměstské koncepce. Co se 

týká vizuálního smogu, tam samozřejmě si myslím, že je dobře, že se 

začalo tím širším centrem. Zatím není na pořadu dne, nemluvili jsme 

o tom, ale můžeme to samozřejmě v rámci vedení obvodu probrat, ale 

zatím k tomu žádné konkrétní stanovisko nemáme. Tam je nějaký plán, 

že by celá stavba, kterou tam známe od devadesátek, asi prošla nějakou 

docela asi významnou rekonstrukcí a samozřejmě, že společnost, která 

tam toto provozuje, tak připomenu, že parkoviště je neplacené. Byla by 

ráda, aby měla zachováno pro další léta parkoviště proto, aby tam mohla 

dále fungovat a eventuálně udělat nějakou úpravu stávajícího objektu. 

My jsme o to nežádali, žádají o to oni, takže tam počítají, že bude 

revitalizace celého toho prostoru.  

Mgr. Jehličková - Na minulém jednání Zastupitelstva města Plzně byla schválena 

vyhláška o zákazu popíjení alkoholických nápojů na veřejnosti, kde 

jsou samozřejmě taxativně vyjmenovány i prostranství u nás. Na 

obvodě jsou to většinou prostranství před obchodními domy. Chci se 

zeptat pana radního pro bezpečnost, zda je v silách městské policie na 

našem obvodě kontrolovat a postihovat jedince či skupinu jedinců, kteří 

porušují tuto vyhlášku.  

J. Uhlík, MBA - My jsme tento seznam dávali dohromady ve spolupráci s městskou 

policií, takže očekávám, že to v jejich silách je. 

P. Landsman - Ano, je to v našich silách. 

Ing. Bubeníčková - Jelikož nevidím nikoho dalšího do diskuze, poprosím o tabulku na 

hlasování.  

Hlasování:   Pro:  22 

   Proti:   -  

   Zdržel se:   -  

   Nehlasoval:  1 

 

Usnesení č. 211 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 

5.  RMO1/2 – Rozbor hospodaření MO Plzeň 1 k 31. 3. 2025 

Ing. Bubeníčková - Otevírám rozpravu k tomuto bodu, do které se nikdo nehlásí, a tak 

prosím o tabulku na hlasování. 

Hlasování:   Pro:  22 
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   Proti:   -  

   Zdržel se:   1 

   Nehlasoval:  - 

  

Usnesení č. 212 bylo schváleno. 

 

 

6.  RMO1/3 – Rozpočtová opatření rozpočtu MO Plzeň 1 na rok 2025 

Ing. Bubeníčková - Otevírám rozpravu k tomuto bodu. Jelikož se nikdo nehlásí, prosím 

o tabulku na hlasování. 

 

Hlasování:   Pro:  22  

   Proti:   -  

   Zdržel se:   1  

   Nehlasoval:  - 

 

 

Usnesení č. 213 bylo schváleno.          

 

 

7.  RMO1/4 – Novela obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství 

Ing. Bubeníčková - Otevírám rozpravu k tomuto bodu. Protože se nikdo nehlásí, prosím 

  o hlasování. 

 

Hlasování:   Pro:   21 

   Proti:   -  

   Zdržel se:   1 

   Nehlasoval:  1 

 

Usnesení č. 214bylo schváleno.          

 

 

8.  RMO1/5 – Zařazení nově zahajovaných akcí do seznamu jmenovitých stavebních 

akcí Odboru investic ÚMO Plzeň 1 

Ing. Bubeníčková - Otevírám rozpravu k tomuto bodu, do které se hlásí Bc. Leška. 
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Bc. Leška - Děkuji za slovo, jsem rád, že jsem vyvolal úsměv v některých členech 

rady. K tomuto materiálu budu vesměs pozitivní, protože se mi chce 

zvolat s klasikem ono slavné „no konečně“. Máme tu nějakou o něco 

větší investiční aktivitu ve zvelebování obvodu, než tu byla dosud. 

Takže jsem opravdu rád, že se vnitrobloky v Sokolovské, ve Žlutické 

začnou zvelebovat. Ale samozřejmě, aby ten příspěvek nebyl jenom 

pochvalný, tak musím říct, že s ohledem na to, s jakými penězi obvod 

pracuje, jaké jsou teď vynikající daňové příjmy díky úspěšné činnosti 

centrální vlády, tak mi pořád přijde, že těch záměrů není tolik, jak by si 

určitě obyvatelé zasloužili. Takže budu rád, když na dalším 

zastupitelstvu budeme zařazovat zase nějaké akce do rozpočtu. 

Konkrétně k Sokolovské, mě tam trochu mrzí, že ve vnitroblocích jsou 

jen poloviny prostorů, že tam nezahrnujeme i část komunikací a část 

parkovišť, protože Sokolovská ulice má projít v souvislosti s výstavbou 

trolejbusové trati poměrně radikální přestavbou 

a modernizací. Myslím si, že by stálo za to ten prostor nějakým 

způsobem scelit a dořešit ho jako celek. Poprosil bych v rámci nějakého 

zadání, a i v reakci na výsledky participace, aby bylo zváženo, zda 

vnitrobloky neřešit jako celek. Budu moc rád, až to budeme moci příště 

zařadit do investičního plánu. Děkuji.  

Mgr. et Mgr. Šuma - Už minule jsem vás, pane Leško, vyzýval, sežeňte více peněz a mile 

rádi vyvineme větší investiční aktivitu. Všechny peníze z rozpočtu, 

které jsou určeny na investice, jsou alokovány na jednotlivé investiční 

akce v plánu jmenovitých investičních akcí. Přečtěte si to a uvidíte, že 

je tam všechno. Potom, když budeme mít víc peněz, budeme moci více 

investovat. Ale máme, kolik máme. 

Bc. Leška - Ještě krátkou poznámku. Samozřejmě jedna věc je to investování 

samotné a druhá věc je být na to připraven. A myslím si, že třeba 

celostátní organizace ŘSD ukazuje, že když se zainvestuje pořádně do 

té přípravy, tak potom je do čeho investovat ve chvíli, kdy se ty 

prostředky objeví. Neříkám, že máme rozestavět celý obvod, ale 

minimálně bychom mohli trochu rozprojektovat. A myslím si, že na to 

tolik desítek milionů nepotřebujeme. To je moje drobná dlouhodobá 

prosbička a budu rád za její alespoň částečné vyslyšení. 

Mgr. et Mgr. Šuma - Já si ještě dovolím reagovat. V tom seznamu jmenovitých stavebních 

akcí je to do budoucna. Myslím si, že do poměrně vzdálené budoucnosti 

a je tam spousta naplánovaných akcí a těšíme se, že to budeme 

realizovat a teď je samozřejmě projektujeme.  

Ing. Bubeníčková - Jelikož se nikdo další do diskuze nehlásí, prosím o tabulku na hlasování. 
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Hlasování:   Pro:   21 

   Proti:   -  

   Zdrželi se:   2 

   Nehlasoval:  - 

 

Usnesení č. 215 bylo schváleno.          

    

 

9.  ST1/3 – Informativní zprávy 

 

Ing. Bubeníčková - Nyní jsou na pořadu jednání informativní zprávy – zápisy ze zasedání 

výborů ZMO Plzeň 1. Jelikož se nikdo do diskuze nehlásí, prosím 

o tabulku na hlasování. 

 

Hlasování:   Pro:  23 

   Proti:   - 

   Zdržel se:   - 

   Nehlasoval:   

 

Usnesení č. 216 bylo schváleno. 

 

10. ST1/5 – Náměty a dotazy členů Zastupitelstva MO Plzeň 1, různé 

 

Ing. Bubeníčková - Předávám slovo Bc. Leškovi.  

Bc. Leška - Mám jen drobný dotaz. Ne, že by se mi v těchto prostorách nelíbilo, ale 

už tady před časem zazněla informace, že má dojít k rekonstrukci sálu 

v Gymnáziu Františka Křižíka, mimo jiné i pro konání zasedání 

zastupitelstva. Pak to nějak usnulo, tak se chci zeptat, jestli je to věc, 

která nějak běží a případně jaký je časový horizont. Věřím, že tady je 

všem příjemně, obzvlášť dneska, ale myslím si, že rádi zkusíme jiné 

prostory.  

J. Uhlík, MBA - Kolegyně, kolegové, informace od pana Řepíka je taková, že sál se 

intenzivně připravuje projekčně s tím, že se potřebují vejít do nějaké 

finanční částky, takže upravují projektovou dokumentaci a zároveň by 

chtěli požádat město na podzim o to, aby se pokusilo zafinancovat i 

druhou etapu. Takže si myslím, že budeme mít v sále poslední 

zastupitelstvo tohoto volebního období. 

J. Peterka - Já už mám nový dotaz. Při výběrových řízeních ohledně údržby zeleně 

mne zajímá, zda je kontrolováno a vyžadováno doložení způsobilosti 

péče o zeleň a zda osoby vykonávající péči o zeleň mají řádná oficiální 
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školení či kurzy v manipulaci s motorovými kosami, pilami, traktůrky 

na veřejném prostranství a zda jsou způsobilé péče o zeleň. Předám to 

písemně, takže nemusíte odpovídat hned. Děkuji. 

Ing. Bubeníčková - Děkuji, odpovíme vám písemně. 

 

11.  ST1/5 – Závěr 

Ing. Bubeníčková - Jelikož se do diskuze již nikdo nehlásí, dovolte mi, abych vás pozvala 

na akce, které plánujeme: 

• Nový ročník soutěže rozkvetlá Jednička 

• 31. 8. Hurá do školy  

• 5. - 6. 9. Bolevecké vinobraní  

- Na všechny akce bude zaslán e-mail s pozvánkou. 

 

Ing. Bubeníčková ukončila zasedání ZMO Plzeň 1 v 16:07 hodin. 

Zapsala: Bc. Eva Kokošková 

 

 

V Plzni, dne 1. 7. 2025 

 

 

 

 

       ………………………………..                                           ………………………………. 

                Mgr. Ilona Jehličková                                                   Mgr. Ilona Skálová 

 

 

 

 

 

 

 

    …..……………..………… 

            Ing. Ivana Bubeníčková 

                                                        starostka MO Plzeň 1 

 

 

 

 

Nedílnou součástí zápisu z jednání Zastupitelstva MO Plzeň 1 je tato příloha: 

 

- přijatá usnesení zastupitelstva obce.  


